

PASSION FOR WINE AND LIFE

Bru

釀·生活

The Bubbly Blossom of Excellence
Perrier-Jouët Belle Époque 2007
瑰麗的香檳之花

Midi-Pyrénées

法國南部滋味 · 五月情濃大地

*Le
French
Gourmay*

2015 MAY
HK\$68



9 772221 016009

WHITE

Domaine du Tariquet Reserve 2010

93 | 2015 | 2017A

Kedington Wines (Far East) Co Ltd. // 2898 9323 // www.tariquet.com

Grape varieties: Chardonnay, Gros Mensang

Light yellow, medium body, notes of stone fruit, medium acidity, uncommon grape variety, layered and long after taste, interesting notes of popcorn, butter and cream.

淡黃色·中度酒體·核果的香氣·中等酸度·不是常見的品種·具層次·收結悠長·帶點爆谷、牛油及奶油的味道。



Annette Lee



\$ 110



\$ 79

Domaine du Tariquet Classic Blanc 2014

91 | 2015 | 2015D

Kedington Wines (Far East) Co Ltd. // 2898 9323 // www.tariquet.com

Grape varieties: Ugni Blanc, Colombard, Sauvignon Blanc, Gros Manseng

Light, sizzling, refreshing, notes of tropical fruit, guava, white flowers, very enjoyable and pleasant. On the palate it is fruit forward, light body, with long aftertaste, delicate acidity, easy to drink.

淡而清新吸引·帶熱帶果香如石榴、白花香·很美味·入口果香明顯·酒體清淡·收結長·帶精美的酸度·容易飲用。



Annette Lee



Domaine Chiroulet Terres Blanches 2014

90 | 2015 | 2015D

Direct from Winery // www.chiroulet.com

Grape varieties: Gros Manseng, Sauvignon, Ugni blanc

Notes of green fruit, guava, light and pale. On the palate it is medium bodied, with touch of cherry notes, medium acidity, medium length.

帶綠色生果如石榴的香·淡而清爽·入口具中度酒體·帶點櫻桃香·中等酸度及長度。



Annette Lee

Domaine du Tariquet Sauvignon 2014

89 | 2015 | 2015D

Kedington Wines (Far East) Co Ltd. // 2898 9323 // www.tariquet.com

Grape varieties: Sauvignon Blanc

Intense nose with citrus fruit, asparagus, pear and herbal aroma, refreshing acidity with lime, grapefruit and herbs. Pleasant and long finish.

濃郁的香氣·帶柑橘、蘆筍、梨子及香草香·具清爽的酸度·青檸、西柚及香草·美味·收結悠長。



Bernard Leung



\$ 93

Rigal The Original Sauvignon Blanc 2014

89 | 2015 | 2015D

Sino Vantage Asia Ltd. // 2581 9101 // www.rigal.fr

Grape varieties: Sauvignon Blanc

Refreshing nose of gooseberry and lemon, with touch of minerality. On the palate it has lively acidity, lemon and lime flavour, almost salty mineral, pleasant finish.

中清爽的香氣·帶莓子及檸檬香及點點礦物香·入口具清新的酸度·檸檬及青檸味道·近乎鹹味的礦物香·收結美味。



Eddie Chui



\$ 100

Château Laballe Tursan Carpe Diem Clos Cazalet 2013

89 | 2015 | 2016A

Abbelio Wines // 3170 8458

Grape varieties: Gros Manseng

Intense and pleasant nose with floral and stone fruit aroma. Sharp acidity with grape fruit and unripe pineapple on palate. Long, pleasant and savory finish.

濃郁美味的花香及核果香·酸度銳利·帶西柚·未熟透的菠蘿·收結悠長·美味。



Bernard Leung



\$ 160

La Serre du Haut Blanc 2010

86 | 2015 | 2015D

Grand Wine Cellar // 3695 2389 // www.chateaudemerques.com

Grape varieties: Ugni Blanc, Colombard

Bright golden color, refreshing acidity with tropical fruit on palate. A bit short on finish.

明亮的金黃色·帶清新的酸度·熱帶果香·收結略短。



Bernard Leung



\$ 148

SWEET



Domaine Chiroulet Soleil D'Automne 2014

92 | 2015 | 2018A

Direct from Winery // www.chiroulet.com

Grape varieties: Gros Manseng, Petit Manseng

Light, pale straw colour, light intensity, white flower, light body, medium length, hint of almond skin, casual drinking.

輕盈、帶淡禾桿色、清淡帶白花香、酒體輕盈、中等長度、帶杏仁香、簡單易飲。



\$ 227

Domaine du Tariquet Les Dernieres Grives 2013

92 | 2015 | 2018A

Kedington Wines (Far East) Co. Ltd. // 2898 9323 // www.tariquet.com

Grape varieties: Gros Manseng

Intense and savory nose with ripe tropical, like Jack fruit. On palate, it's off dry, full body with intense fruit flavor, long finish.

濃郁及美味、帶成熟的熱帶果實、入口香甜、酒體豐厚、果香濃郁、收結悠長。

